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1. Van het Bestuur  
 
Na een seizoen vol coronaperikelen, keken we allemaal uit naar een seizoen waarin we 
weer konden voetballen. Zodat we een afgebroken seizoen achter ons konden laten. 
Voortvarend gingen we van start. Teams konden weer gewoon trainen en de 
bekerwedstrijden en eerste competitiewedstrijden werden gespeeld. Maar helaas; in 
oktober werden we weer ingehaald door corona. Competities werden stilgelegd en het 
complex werd grotendeels gesloten. We zijn blij dat de jeugdteams konden blijven 
trainen, maar waren teleurgesteld dat we seniorenteams geen voetbal konden bieden. 
Gelukkig kregen we in maart groen licht om ook de senioren weer een plek op het 
voetbalveld te geven. Een voetbalvereniging zonder voetballende leden is natuurlijk niet 
wat we voor ogen hadden. We zijn blij dat iedereen weer actief is op en om de velden en 
we hopen dat we komend seizoen zoals vanouds kunnen afwerken. 
 
Omdat het seizoen wederom niet is verlopen zoals we gehoopt hadden, biedt Wilhelmina 
haar leden een compensatie aan. Onze vereniging maakt in het huidige seizoen de overstap 
naar contactloos betalen. Je kunt dan in de kantine betalen met een persoonlijke 
Wilhelmina betaalpas. Seniorenleden die hun contributie van het seizoen 2020/2021 en 
2021/2022 volledig betaald hebben voor 15 oktober 2021, krijgen een compensatie van 
€100, jeugdleden O18 en O19 ontvangen €75, van O8 tot en met O17 €30, O7 €15 en de 
mini’s €10. Deze compensatie wordt uitgekeerd in de vorm van een tegoed op het 
persoonlijke pasje van het nieuwe betaalsysteem. Deze regeling is uitsluitend van 
toepassing op leden die voetballend lid zijn én blijven. 
 
Commercie 
Wilhelmina heeft in de coronaperiode Wilhelmina mondkapjes verkocht. Om de club te 
steunen en om er met mondkapje toch leuk uit te zien. Laten we hopen dat we de 
mondkapjes wat minder vaak hoeven te dragen dan afgelopen tijd. 
Ook de Grote clubactie liep gewoon door. Dat heeft de vereniging zo’n €3500 opgeleverd. 
Door een tekort aan vrijwilligers is deze actie het huidige seizoen niet opgestart. 
Een actie van de Plus op de Maaspoort leverde Wilhelmina ruim €1000 op. De actie loopt 
ook nu weer en Wilhelmina staat daarbij goed in de ranking. 
’t Pumpke is voor 5 jaar een sponsorcontract aangegaan. We zijn erg blij met deze 
verlenging. 
 
Eef van den Heuvel is de drijvende kracht geweest achter deze acties en we danken hem 
voor zijn inzet. 
 
Penningmeester 
Zoals bekend wil Ad van der Geld de rol van penningmeester al geruime tijd neerleggen. 
De beoogde opvolger heeft bij nader inzien aangegeven toch af te zien van deze functie. 
Het bestuur heeft daarop besloten onderzoek te doen naar de mogelijkheden om de 
administratieve zaken weer extern onder te brengen. Gezien de positieve ervaringen uit 
het verleden is het administratiekantoor Adrisk benaderd. In een bijzonder prettige 
gesprekken met Marco van Rosmalen, heeft de firma Adrisk onze vereniging een meer dan 
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royaal voorstel gedaan waar het bestuur mee akkoord is gegaan. Ad van der Geld zal de 
komende maanden voor een overdracht zorgen. 
 
Er is ons weer een Wilhelminiaan ontvallen 
Met verslagenheid vernamen wij het bericht van het overlijden van Joke van de Laar. Als 
echtgenote van Jo van de Laar was zij een vertrouwde verschijning, zowel op De Saren als 
daarvoor op de Wolfsdonken. Werd Jo nogal eens ingeschakeld voor klusjes bij Wilhelmina, 
ook Joke heeft nooit stilgezeten voor onze club. Menig bestuurslid van bezoekende clubs 
kent Joke nog als een van de gastvrouwen in de bestuurskamer en ook heeft Joke zich 
ingezet achter de bar van het clubhuis. Als trouwe supportster van het eerste elftal stond 
ze in weer en wind achter de goal van de tegenpartij. Ook als er iets te vieren was bij 
Wilhelmina was ze erbij. 
 
De laatste jaren ging het minder met haar gezondheid, maar de keren dat het nog lukte 
om naar Wilhelmina te komen was ze blij om weer oude bekenden te zien. 
 
Een blij mens, die nooit ongenegen was om een handje te helpen voor de club, zo zullen 
wij ons Joke herinneren. 
 
Vooruitblik seizoen 2021/2022 
Het huidige seizoen is het 125e seizoen dat er gevoetbald wordt in een shirt van 
Wilhelmina. Dat vieren we een seizoen lang, met als hoogtepunt het echte jubileum in 
oktober 2022. We warmen op met diverse activiteiten. 
 
Hiervoor zoeken we nog vrijwilligers. Interesse? Laat het dan weten via 
jeugdevenementen@rkvvwilhelmina.nl.  
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2. Van het Jeugdbestuur 

 
In januari 2021 meldt voorzitter Rob Broers dat Wilhelmina een jeugdbestuur op gaat 
richten. Rob heeft hiervoor meerdere gesprekken met Jaap Wolvekamp gevoerd. Naar 
aanleiding van deze gesprekken heeft Jaap zich bereid verklaard om de rol van 
jeugdvoorzitter op zich te nemen. Daarbij heeft Jaap ook positief gereageerd op de vraag 
of hij zich in de rol van jeugdvoorzitter ook verkiesbaar wilde stellen voor het 
hoofdbestuur. Medio februari was het jeugdbestuur grotendeels gevormd. Het 
jeugdbestuur bestaat uit: 

 Voorzitter: Jaap Wolvekamp 
 Secretaris: vacature 
 Hoofdopleiding: Ergin Dag 
 Wedstrijdsecretaris: Cara van den Rijken 
 Jeugdcoördinator: Stefan van der Put 
 Coördinator jeugdevenementen: Dominique de Vries 

Voor taken en functieomschrijvingen verwijzen wij u naar de site. 
 
Verklaring Omtrent Gedrag 
Het Veilig kunnen sporten is bij onze vereniging zeer belangrijk. Als vrijwilliger ben je 
nauw bij onze vereniging betrokken. Tijdens de algemene ledenvergadering van november 
2015 is door de leden positief beslist op het hebben van een Verklaring Omtrent Gedrag 
(VOG) voor vrijwilligers. 
De laatste jaren was het VOG-aanvraagproces wat in de verdrukking en vergetelheid 
geraakt. Inmiddels was de ‘Gratis VOG voor vrijwilligers’ verlopen. De jeugdvoorzitter 
heeft de rol van VOG-coördinator op zich genomen en een nieuwe aanvraag ingediend. De 
eisen om in aanmerking te komen waren echter aanzienlijk aangescherpt waardoor de 
eerste aanvraag afgewezen is.  
Nadat het een en ander door de vereniging aangescherpt en bijgewerkt was, is de tweede 
aanvraag wel positief beoordeeld door het agentschap CIBG welke onderdeel is van het 
ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en sport. Voor verdere informatie verwijzen wij u 
naar de site “Veilig sporten” 
 
Voetbaltechnisch Beleidsplan Jeugd 
In maart is het door het Hoofdopleiding geschreven Voetbaltechnisch Beleidsplan door het 
bestuur goedgekeurd. Voor verdere informatie verwijzen wij u naar de site. 
 
Commissie Alternatiefprogramma 
Vanwege de coronabeperkingen kon er helaas beperkt gesport worden door onze leden. Bij 
de senioren was vrijwel alles uit den boze, de jeugdafdeling kon ondanks alle beperkingen 
nog redelijk trainen. Om de jeugdleden binnen de beperkingen toch extra activiteiten te 
kunnen aanbieden, is spontaan de commissie Alternatiefprogramma tot stand gekomen. 
Deze commissie, bestaande uit Dominique de Vries, Cara van den Rijken, Joey Wigt en 
Jaap Wolvekamp, heeft met het nodige puzzelwerk toch regelmatig activiteiten, 
onderlinge wedstrijden en wedstrijden in toernooivorm weten te organiseren. Bij deze 
willen wij de vrijwilligers nogmaals heel erg bedanken voor jullie inzet. 
 
 



 

6 
 

 

Oranjefestival 
In juni vond bij Wilhelmina het Oranjefestival plaats. Kinderen in de leeftijd van 4 tot 12 
jaar konden meedoen aan leuke voetbalactiviteiten. 

 
WilhelMINI’s 
Het aantal leden in de leeftijdscategorie 4 en 5 jaar is de afgelopen jaren wat 
teruggelopen. Wilhelmina wilde het sporten voor de allerjongste een positieve impuls 
geven. Om de drempel geheel weg te nemen, is besloten deze leden een gratis 
lidmaatschap en kleding aan te bieden. 
 
Vanwege de al zeer drukke zaterdagen is besloten om de WilhelMINI’s tegelijk te laten 
trainen met het walking football team. Hiermee is het aantrekkelijker om ook het clubhuis 
op de woensdagmiddag te openen. 
 
Om beide categorieën te promoten is een flyer gemaakt die in de Maaspoort is verspreid. 
Wij hopen hiermee aan zowel de onderkant als de bovenkant van de vereniging een extra 
dimensie te kunnen toevoegen. 
 
Opleiding trainers 
Bij de jeugd zijn er weer leden (8 stuks) die deel gaan nemen aan de opleiding voor 
trainer-coach pupillen, één persoon met de opleiding trainer-coach UEFA C en één persoon 
met de opleiding trainer-coach UEFA B. Met al deze cursisten zijn overeenkomsten 
afgesloten. 
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3. Van Voetbaltechnische zaken 

 
Bestuurslid Voetbaltechnische zaken 
Het bestuur is op zoek naar een bestuurslid Voetbaltechnische zaken. Interesse? Neem dan 
contact op met voorzitter Rob Broers via voorzitter@rkvvwilhelmina.nl. 
 
Senioren 
Helaas was de competitie voor senioren maar van korte duur. Daardoor zijn geen teams 
gepromoveerd en gedegradeerd. 
 
Wilhelmina Old Stars  
Wilhelmina wil een oplossing bieden aan de wens en behoefte aan gezellig bewegen 
waarbij fysieke en sociale fitheid hand in hand gaan: walking football. Roland Aben heeft 
hiervoor uitvoerig onderzoek voor en naar gedaan. Roland heeft daarna een addendum 
walking voetbal geschreven en aan het bestuur gepresenteerd. Dit voorstel is enthousiast 
door het bestuur ontvangen. 
 
Vanwege de al zeer drukke zaterdagen is besloten om de WilhelMINI’s tegelijk te laten 
trainen met het walking football team. Hiermee is het aantrekkelijker om ook het clubhuis 
op de woensdagmiddag te openen. 
 
Om beide categorieën te promoten is een flyer gemaakt die in de Maaspoort is verspreid. 
Wij hopen hiermee aan zowel de onderkant als de bovenkant van de vereniging een extra 
dimensie te kunnen toevoegen. Helaas is de animo voor walking football nog niet 
voldoende om daadwerkelijk van start te gaan. 
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4. Van de Communicatiecommissie 
 
De Communicatiecommissie beheert de social mediakanalen van de vereniging, zoals 
Facebook en Instagram. Ook de website valt onder het beheer van de commissie. Door het 
door corona gehinderde seizoen, is er minder berichtgeving geweest dan in de planning 
zat. Wel hebben we op Facebook, toen het nog kon, enkele wedstrijden live uitgezonden, 
omdat toeschouwers op dat moment niet bij de wedstrijden aanwezig konden zijn. Het was 
onbegonnen werk om alle wedstrijden uit te zenden, toch hopen we dat de wedstrijden die 
zijn getoond, toch enig perspectief konden bieden. 
 
Nieuwsbrief 
In maart verscheen de eerste nieuwsbrief van Wilhelmina. Inmiddels is deze nieuwsbrief 
steeds verder geprofessionaliseerd en geoptimaliseerd. Deze nieuwsbrief zal regelmatig 
worden verstuurd naar alle leden. Heeft u een interessant nieuwtje voor de nieuwsbrief? 
Laat het de Communicatiecommissie weten! 
 
In de media 
Ook in seizoen 2020-2021 was RKVV Wilhelmina met enige regelmaat te vinden in de 
media. Denk aan het Brabants Dagblad en 073voetbal.nl.  
 
Vooruitblik 
De Communicatiecommissie wil de whatsapp service nieuw leven in blazen. Dat betekent 
dat je via whatsapp belangrijke nieuwtjes en afgelastingen binnen krijgt. Zo ben je snel op 
de hoogte! 
 
Samenstelling commissie 
De Communicatiecommissie bestaat uit Ingrid Helmink (secretaris en verantwoordelijk voor 
persrelaties, bestuurlijke zaken en financiën), Nanette Hagens (verantwoordelijk voor 
commercie), Cara van den Rijken (verantwoordelijk voor Algemene zaken en 
Voetbaltechnische zaken) en Eva Damen (verantwoordelijk voor Horeca en Hr). Theo 
Hermans ondersteunt de commissie als vormgever.  
 
De commissie is op zoek naar nieuwe leden die affiniteit hebben met communicatie. 
Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden via communicatie@rkvvwilhelmina.nl.  
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5. Van Horeca 
 
Helaas heeft corona veel invloed gehad op het opengaan van de kantine van Wilhelmina. 
Alle activiteiten zijn afgelast en de kantine ging op slot. We hebben goede hoop dat 
festiviteiten in het huidige seizoen weer doorgang kunnen vinden, zodat we naast sporten 
ook gezelligheid kunnen aanbieden. 
 
Twelve 
Het bestuur heeft besloten om in het seizoen 2021-2022 over te gaan op contactloos 
betalen. Daarvoor is het pasjesbetaalsysteem van Twelve aangeschaft. We hopen dit einde 
van het jaar te hebben gerealiseerd. In eerste instantie is het nog mogelijk met contant 
geld te betalen, daarna gaan we gefaseerd over op pinbetalingen. De leden van Wilhelmina 
krijgen een persoonlijke betaalpas, waar geld opgezet kan worden, en waarmee je in de 
kantine kunt afrekenen.  
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6. Van HR 
 
Wilhelmina gaat, net als andere verenigingen, gebukt onder een tekort aan vrijwilligers. In 
juli is daar zelfs een hele nieuwsbrief aan gewijd, maar dat heeft niet geleid tot de 
aanmeldingen die nodig zijn om de club goed draaiende te houden. Op het moment is het 
een kleine groep vrijwilligers die veel werk verzetten. Het zou mooi, en heel gewenst, zijn 
als meerdere handjes beschikbaar komen. Want: vele handen maken licht werk! 
 
Twee vacatures zijn inmiddels opgevuld: 
- Voorzitter scheidsrechterscommissie: Frank Hoekstra 
- Vertrouwenspersoon: Henri Ekstyn 
 
We doen met klem een beroep op al onze leden en ouders van leden: meld je aan als 
vrijwilliger. Samen moeten we het echt doen! Kijk voor vacatures op de website. 
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7. Van Facilitair 
 
Onderhoudswerkzaamheden/aankopen 
De afgelopen periode is er door de medewerkers van de Weener XL grootschalig 
schilderwerk uitgevoerd. Zo is een langgekoesterde wens om de staalconstructie van onze 
hoofdtribune te schilderen werkelijkheid geworden. Daarbij is direct gebruikgemaakt van 
het aanbod van de sponsor om het sponsorcontract te verlengen, waarbij de 
reclameborden aan het dak van de tribune door nieuwe vervangen zijn. Hiervoor heeft de 
firma 1.2.3. Machineverhuur d.m.v. het beschikbaar stellen van hoogwerkers een 
sponsorbijdrage geleverd. Ook de bankjes zijn opgeknapt net als het buiten en binnen 
schilderwerk.  
 
Ook de zwarte muur bij de toegang tot de kleedkamers is opnieuw geschilderd en meteen 
voorzien van een plattegrond van ons sportcomplex. 
 
Minigoaltjes 
Voor veld 4 zijn er acht en voor veld 3 vier nieuwe minidoeltjes beschikbaar gekomen. De 
oude minidoeltjes zijn naar veld 5 verplaatst. 

 
Mobiele goals 
De gemeentelijke onderhoudsdienst van onze kunstgrasvelden onderhouden deze velden 
regelmatig. Voor deze onderhoudswerkzaamheden dienen de velden geheel leeg 
opgeleverd worden. Om het aan de kant zetten van deze goals gemakkelijk te laten 
verlopen zijn alle verplaatsbare goals (m.u.v. de mini-goaltjes) van de velden 3 en 4 
voorzien van wieltjes. Alle teams dienen deze doeltjes van de velden 3 en 4 na de training 
en de wedstrijden weer op de aangegeven locatie terug te zetten.  

 
Parkeren scooters/bromfietsen 
Het parkeren van scooters, brommers en soms ook motoren zorgde voor onveilige situaties 
op het pleintje voor het clubhuis. Daarnaast worden deze vervoersmiddelen zo dicht tegen 
de toegangsdeur van de kleedkamer geparkeerd dat het in- en uitlopen bemoeilijkt werd. 
Daarop is besloten om in overleg met de gemeente een speciale scooter/bromfietsstalling 
te creëren. De gemeente heeft voor de benodigde materialen gezorgd, waarvoor onze 
dank. Zoals de fietsen in de fietsenrekken geplaatst moeten worden, zo moeten de 
scooters en bromfietsen binnen de aangelegde parkeerplaats gestald worden.  
 
De Groene club 
Van het gehele gebouw zijn de ramen vervangen door nieuw HR++ glas. Deze nieuwe 
beglazing zal in de winter een aanzienlijke kostenbesparing opleveren. 
  
Op de daken is een groot aantal zonnepanelen geplaatst, die de komende jaren ook voor 
een grote kostenbesparing gaan zorgen. 
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8. Van de Kledingcommissie 
 
Na een heftige start kwam door covid-19 plots weer alles tot stilstand. Er werd niet 
gevoetbald en we mochten niet op het complex komen. Dit was voor iedereen aanpassen 
en de regels volgen. 
 
Aan het einde van het seizoen mocht er weer mondjesmaat door alle leden getraind 
worden en kwam de vraag voor nieuwe kleding en het ruilen van te klein geworden kleding 
weer op gang. De kledingcommissie heeft leden op afspraak langs laten komen, zodat 1,5 
meter afstand bewaard kon blijven. Dit is ondanks de toch nog ontstane wachtrij door 
iedereen zonder mopperen en met geduld en begrip ontvangen. 
 
Seizoen 2021/2022 
Het nieuwe seizoen is begonnen met de uitgave van nieuwe sokken voor elk spelend lid. 
Op uitnodiging van het bestuur hebben vele trainers/leiders kleding mogen komen passen 
waar zeer positief op gereageerd wordt. 
Omdat dit veel tijd in beslag neemt, zijn is de kledingcommissie al vele weken meerdere 
avonden per week aanwezig en zal dit weer terug gaan brengen naar 1 à 2 keer per week. 
 
Voor het ruilen/passen van kleding kan er altijd een afspraak gemaakt worden via de mail: 
kledingcommissie@rkvvwilhelmina.nl. 
 
Samenstelling Kledingcommissie 
De Kledingcommissie bestaat uit Henny en Mientje van Bijnen (voor de heren en jongens) 
en Sylvia Jonkers (voor de vrouwen en meiden). 
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9. Van de Ledenadministratie 

 
De ledenadministratie registreerde op 1 januari 2020 dat Wilhelmina in totaal 914 leden 
heeft (inclusief in sportlink geregistreerde vrijwilligers), waarvan 471 jeugdleden en 443 
seniorenleden. Van deze 960 leden waren 723 leden actief voetballend, 155 leden actief 
als vrijwilliger en 39 leden passief/ondersteunend lid (veelal ook vrijwilligers trouwens). 
 
Corona 
Nog een jaar corona zorgde ervoor dat het meer moeite kostte om alle openstaande 
contributies te innen. Gelukkig nog slechts een handvol leden. Voor deze leden geldt een 
blokkade zolang de openstaande vordering nog niet is voldaan. 
 
Jeugdsportfonds 
Wilhelmina heeft een goede samenwerking met het jeugdsportfonds/stichting Leergeld. 
Van ouders vragen we slechts om te melden of zij een aanvraag hebben lopen, de 
afwikkeling en beoordeling loopt via jeugdsportfonds. In de meeste gevallen volgt een 
snelle afwikkeling tussen jeugdsportfonds en Wilhelmina. In sommige gevallen duurt het 
wat langer en vragen we de betreffende ouders om de status na te vragen. In seizoen 
2020/2021 werd voor 24 jeugdleden de contributie voldaan via jeugdsportfonds. 
 
Betalen in termijnen 
Voor ouders die niet in aanmerking komen of gebruik wensen te maken van het 
jeugdsportfonds, is er een mogelijkheid in delen te betalen. Dit geldt overigens voor alle 
leden, zonder opgaaf van reden. Hier wordt veel gebruik van gemaakt. Individuele 
afspraken zijn in uitzonderlijke gevallen ook mogelijk. In seizoen 2020/2021 betaalden 94 
leden in delen. 
 
Gezinskorting 
Daarnaast biedt Wilhelmina, als een van de weinige verenigingen ook een korting bij twee 
of meer jeugdleden uit één gezin. Maar liefst 96 kinderen hebben we deze korting kunnen 
bieden. 
 
Vooruitblik 2020/2021 
Voor het nieuwe seizoen is de wens er om met name de contributiefacturering en -
afwikkeling meer te automatiseren. Wegens tegenvallende postbezorging van de facturen 
in juli 2021 zullen we overstappen naar facturen per e-mail. Ook zal automatische incasso 
worden ingevoerd voor het nieuwe seizoen. Angela Smits, verantwoordelijk voor de 
ledenadministratie, gaat graag in gesprek met leden die hier ervaring mee hebben en 
hierin kunnen adviseren. 


